南灣華人基督教會
執事/團契領導就職禮暨聯合聖餐崇拜
2018年1月7日
以領受聖餐敬拜主

弦  琴        

     
...........                               陳令弟兄
宣  召  

     
........... 

                        司 會
頌  讚  

     
........... 
                          中文敬拜組
牧  禱  

     
...........
                          卯思興牧師
*主禱文(同唱)

    
...........                     會  眾
聖  餐
     
...........                               執  事
執事/團契領導就職
     
...........
                          卯思興牧師
為執事/團契領導禱告  
...........
               Pastor Jay Cordova
以奉獻敬拜主
歡迎/報告

     

...........   


          司  會
奉  獻

     

...........      


           會  眾
以聽道敬拜主
　
信  息              「主啊，我情願」       卯思興牧師
                       路 9:57-62       黃鴻章執事英譯
以行道敬拜主
*三一頌      
        

...........   
                     會  眾
*祝  福      


...........                             卯思興牧師
祝福詩歌

  

........... 
                      詩  班
 
                                 *敬請站立
Chinese Community Church of South Bay 
 DEACONS/FELLOWSHIP LEADERS INSTALLATION & 
JOINT HOLY COMMUNION WORSHIP SERVICE
January 7, 2018
Worship with Holy Communion
Harp Prelude                                                    Brother Philip Chen
Call to Worship





          Chairperson                       

Praise Songs                                                    Chinese Praise Team

Pastoral Prayer                                                  Rev. Szuhsing Mao
*The Lord’s Prayer(Sung to tune Malotte)                                 All
Holy Communion                                                               Deacons
Deacons/Fellowship Leaders Installation          Rev. Szuhsing Mao
Praying for the Deacons/Fellowship Leaders    Pastor Jay Cordova

Worship with Giving

Welcome/Announcement


               Chairperson
Offering                                                                                        All




















Worship in the Word

Message     “Lord, I Am Willing”            Rev. Szuhsing Mao
                          Luke 9:57-62             Interpreted by James Huang
Worship by Living the Word

*Doxology                                                                          All
*Benediction



            Rev. Szuhsing Mao
Choral Benediction



          CCCSB Choir







*Please Stand
報告事項
一.
全體教牧同工和執事在此恭祝所有主內弟兄姐妹新年蒙福。

二.
歡迎大家一起來敬拜主。今日成人裝備訓練將暫停，並提早午膳。請各位留步享用午餐與弟兄姐妹交通。

三.
2018年度執事及其負責事工如下:黃鴻章(書記/週年慶祝/宣教)，林志達(外展事工)，劉強國(主席/行政)，劉愛玲(關懷/團契事工)，孫文驄(司庫/副主席)及張岳(特別事工)。請代禱支持。
四. 
2018年度各團契領導如下: 佳樂：周燕；以琳：顧穗生；盼望：林有為；華恩：韓恩慧/曹立群；喜樂：張連弟/蘇淑貞及    應許：林燕燕/吳立鴻。 

五.

張關婉師母為了紀念前主任牧師張世衡牧師安息七週年，奉獻本主日午餐。願主繼續安慰師母及家人。
六.  2018年第一次牧執會將於今天下午1:30在106/107室召開。

七.
週三晚中英聯合祈禱會於1月10日晚8:00在教會舉行，為教會英文事工禱告，由Pastor Jay Cordova帶領。
八.
《合神心意的見證》星期三晚上6:30的課，將於1月17日開課在106/107室上課。請執事們及各團契領導預先準備。也歡迎有興趣的弟兄姊妹參加。另弟兄姊妹若合成3-5人一組，牧師會開課。
九.
家長請注意: 週五晚的青少年及兒童團契於1月12日本週五晚7:30恢復聚會。週五課後課業輔導TGIF亦於1月12日本週五復課。
十.
青少年冬令營將於1月19日至21日在Crestline 的Thousand Pines舉行。有意參加者請即向Pastor Jay查詢。
十一.   2018年團契與門訓用書；《基督徒成長101》$15；《合神心意的見證》中文$15，英文$13，請向卯牧師辦公室取書。
十二.   田士娟姊妹將本主日休假。
十三. 下主日英文堂主日崇拜上午11:30開始，講員為Pastor Jay Cordova. 
ANNOUNCEMENTS

1. 
Happy New Year greetings to everyone from all the church staff and deacons.  
2.
Welcome to all joining us for worshipping this morning.  Lunch will be served following the worship service in the fellowship hall. There will be NO Equipping classes today. 
3.
Members of the 2018 Church Board are as follows: 

James Huang (Secretary/40th Year Celebration/Missions); David Lin (Local Evangelism); Iling Liu (Caring/Fellowships); Simon Liu (Chairman/Administration); William Sun (Treasurer/Vice-Chair/Finance) and Yue Zhang (Special Programs). Please support them with your prayers.
4. 
2018 Fellowship Leaders are: Caleb(Senior): Diana Lee; Elim: Wilson Ku; Hope: Eric Lin; Hwa-En: Grace Han/Liqun Cao; Joy: Katy Liao/Donna Su; Promise: Yan Yan Sun/Pauline Lin.  

5. 
Today’s lunch is donated by Mrs. Ruth Chang in memory of her late husband, Rev. Samuel Chang, our former Senior Pastor.  

6. 
First Church Board meeting of this year will be held this afternoon at 1:30 pm in #106/107.  

7.
Joint Wednesday Night Prayer Meeting led by Pastor Jay Cordova will be held on 1/10 at 8 pm at church. 
8.
All Deacons and Fellowship leaders will study “Witness Essentials” in 2018. Class in Chinese will begin on 1/17 Wednesday at 6:30 pm in #106/107. All interested brothers and sisters are welcome.
9.
Attention Parents! Friday night Youth and Children programs will resume on 1/12 this Friday night at 7:30 pm at church. TGIF will also resume this Friday 1/12 as well.
10.
Youth Winter Camp will be held from 1/19-21 at Thousand Pines in Crestline. See Pastor Jay for details and to register. Early bird price is $150. 

11.
2018 Fellowship studying materials: “Growing as a Christian 101” is available at $15;  “Witness Essentials” is available at $13. Please contact Rev. Mao. 

12.
Susie Chan, Children Ministry Director will be out of the office today. 

13.
Next Sunday’s CrossPointe English Worship will begin at 11:30 am with Pastor Jay Cordova as speaker.  

